
Základná škola  Karloveská 61, 841  04 Bratislava 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

 

Dátum zasadnutia: 9.3.2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (tvorí prílohu zápisnice) 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia a privítanie členov 

2. Prerokovanie a odsúhlasenie Výročnej správy za rok 2022 

3. Informácia ohľadom zabezpečenia platieb za energie  

4. Časový plán rekonštrukcie telocvične a ďalších miest v rámci školy (vonkajšie 

osadenie strojov na cvičenie...)  

5. Priebeh rekonštrukcie vstupných hál oboch budov školy 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

K bodu 1 

Zasadnutie Rady školy (ďalej len RŠ) otvorila jej podpredsedníčka Mgr. Lýdia 

Matejová (predsedníčka RŠ sa ospravedlnila), ktorá privítala členov RŠ a jej hostí. 

Zasadnutia sa zúčastnilo 8 členov, 3 sa ospravedlnili. Ako hosť bola prítomná       

Mgr. Eva Horníková – riaditeľka školy.  

Podpredsedníčka RŠ privítala aj nových členov. Za nepedagogických členov             

po odchode Mgr. Evy Hlistovej bola zvolená PhDr. Zuzana Bakošová a dvaja noví 

členovia delegovaní za zriaďovateľa Mgr. S. Petrík a Ing. M. Michlík. 

K bodu 2 

Podpredsedníčka Mgr. Lýdia Matejová predstavila a oboznámila členov RŠ 

s Výročnou správou RŠ za školský rok 2022. Všetci členovia si správu dôkladne 

preštudovali a oboznámili sa s jej obsahom. Správa bola jednohlasne odsúhlasená. 

Správa bude dostupná na webovom sídle školy. 

K bodu 3 

- Dňa 13.2. 2023 informovala listom riaditeľka školy delegovaných poslancov 

(zástupcov za zriaďovateľa do RŠ ZŠ Karloveská 61) o finančnej situácii v súvislosti 

s energetickou krízou. Zároveň ich požiadala o pomoc pri uhrádzaní faktúr 

a nedoplatkov.  

 List je prílohou zápisnice. 

- Stanovisko k platbám za energie odprezentovala ekonómka školy PhD. Zuzana 

Bakošová: 

Od 1.1.2023 došlo k zvýšeniu cien energií. Najviac zvýšené bolo teplo: preddavkové 

platby o 28%, cena za kWh o 350%. Na základe uvedeného sme za mesiac január 

dostali faktúru vo výške 22 746,85 €. Po následnom urgovaní MH Teplárenského 

holdingu nám faktúru znížili na 12 856,85 €. Februárová faktúra prišla v sume  

9429,58 €.  



 

Mesačné platby za plyn sa zvýšili zo 64 eur na 162 eur - vyúčtovaciu faktúru zatiaľ 

nemáme.  

 

Nedoplatok za vodu prišiel vo výške 391,03 eur, mesačné platby sú zatiaľ v poriadku.  

Elektrická energia je zatiaľ tiež v norme. 

 

MŠVVaŠ na svojom portáli zverejnilo formulár prostredníctvom ktorého môžeme 

žiadať o refundáciu finančných prostriedkov v plnej výške. Škola určite bude žiadať o 

refundáciu každý mesiac.  

 

K bodu 4 

 Riaditeľka školy informovala RŠ, že rozpočet na rekonštrukciu telocvične 

a prislúchajúcich miestností je 250 tisíc €. Najväčšiu časť finančných prostriedkov 

bude stáť izolácia. K realizácii by mohlo prísť najskôr v mesiacoch júl – august 2023. 

Ideálna situácia by bola, ak by sa podarila celková obnova telocvične. 

K bodu 5 

Riaditeľka školy informovala RŠ o priebehu rekonštrukcie vstupných hál oboch budov 

školy. Členom RŠ predstavila vizualizáciu rekonštrukcie a informovala ich, že 

finančné prostriedky na interiér sú k dispozícii, no požiadala o dofinancovanie 

vchodových dverí vo výške cca 26 tisíc € s DPH.  

Ďalšie dva vchody (ŠKD a administratívny vchod) by sa doriešili neskôr.  

K bodu 6 

Podpredsedníčka RŠ informovala o Voľbe nepedagogického člena RŠ: 

Dňa 30. 1. 2023 prebehli voľby do RŠ za nepedagogických zamestnancov. Voľby sa 

uskutočnili z dôvodu odchodu člena RŠ Mgr. Evy Hlistovej. Voľby sa uskutočnili 

tajným hlasovaním. Za nového člena RŠ za nepedagogických zamestnancov bola 

zvolená PhDr. Zuzana Bakošová. 

 

Zápisnica z volieb je súčasťou zápisnice.  

 

Riaditeľka školy ďalej informovala: 

Riaditeľka školy opätovne žiadala o opravu verejných priestorov – tzv. zadný vchod, 

kde je prístup veľmi náročný hlavne počas nepriaznivého počasia. 

Renováciu čaká aj nová miestnosť v druhej budove. Tá bude slúžiť ako Zberná 

miestnosť pre ŠKD a Herňa pre podporný tím.  

Prebehla oprava osvetlenia a úprava školskej jedálne, vybudoval sa sklad učebníc pre 

2. stupeň.  

Riaditeľka školy Mgr. Eva Horníková pozvala všetkých členov RŠ na Deň otvorených 

dverí, ktorý sa uskutoční dňa 4.4.2023. Neskôr 21. a 22. apríla 2023 bude na našej 

škole prebiehať Zápis do 1. ročníka.  

 

 



K bodu 7 

 

Podpredsedníčka RŠ Mgr. Lýdia Matejová poďakovala prítomným za účasť, oznámila 

predbežný termín nasledujúceho zasadnutia RŠ v termíne jún (15.6.) 2023 a ukončila 

zasadnutie RŠ. 

 

 

V Bratislave dňa 11.3.2023 

 

Zapísala: Mgr. Lucia Olšavská  

                   tajomníčka RŠ 


